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ČESKO: Můžete si v médiích vychvalovat vakcinaci až do nebe, nahánět lidem hrůzu, strach a
vyhrožovat jim postihy. Realita, kterou vidím dnes a denně kolem sebe, je poněkud jiná.

Nehodlám v tomto textu nic zveličovat ani zlehčovat, jen popíšu to, s čím se setkávám ve svém okolí.
Lidé se nechávají očkovat proto, že establishmentu věří. Mají obavy o svůj život, protože tak jim
problém s covidem média a politici servírují. To, co se přes mainstreamová média na občany
dennodenně valí, však nekoresponduje se skutečnou realitou.

Začneme s představiteli státu.

Prezident, plně očkovaný, má covid. Ministr zdravotnictví, plně očkovaný, má covid. Hlavní
hygienička, plně očkovaná, má covid. Naše naočkovaná pracovnice na obci má covid. Celá
naočkovaná rodina účetní ze sousední obce má covid. Naočkovaný pracovník technických služeb a
jeho manželka a dcera mají covid. Devět naočkovaných z dvanácti kantorů na základní škole dostalo
covid. No řekněte, není to divné?

Dostávám sms od hygieny, že jsem se potkal s nakaženou osobou. Otevřu kalendář a koukám na
uvedený den a zjistím, že ten den jsem se sešel jen s jedním člověkem. Tak jej kontaktuji s obavou, že
je nemocný a on mi sděluje, že je zdravý jako řípa. Po týdnu mně volá hygiena s tím, že můj telefonát
je nahráván a jestli si jsem vědom toho, že jsem se setkal s pozitivní osobou.

 

 

Panu telefonistovi sděluji, že jsem se v inkriminovaný den sešel jen s jedním člověkem a ten je zcela
zdráv. Následuje otázka: „Jste si tím jist?“ Má odpověď zněla: „Naprosto.“ Trasovač na druhém konci
telefonu znejistěl a zadrmolil něco ve smyslu, že další konverzace je tím pádem bezpředmětná a
zavěsil. Píšu to proto, abyste věděli, jak nám to trasování a tlak na očkování skvěle funguje.

Hysterie vyhrožování neočkovaným se den za dnem stupňuje, hledají se nové a nové nástroje zákazů
a lži, jak donutit zdravé lidi k povinné vakcinaci, která nefunguje.

Ptáte se proč?

Odpověď je jednoduchá. Vakcína, která byla vytvořená na virus, který v meziobdobí mnohokrát
zmutoval v jiný kmen, je dnes zcela neúčinná. Epidemiologové to musí vědět, a přesto se hlava
nehlava tlačí na zběsilé očkování. Odborníci, kteří na tento nezvratitelný fakt upozorňují, jsou za
tento názor dehonestováni a je jim bráněno v přístupu do mediálního prostoru. Dokonce dochází i
výhružkám, že jim budou odebrány tituly. Lékaři, kteří nesdílí názory zmanipulované většiny,
zakládají Paralelní lékařskou komoru.

https://cz24.news/svata-vakcinace-nefunguje/
https://cz24.news/donate/


Naskýtá se otázka: Co je za tímto celosvětovým hanebným podvodem? Jsou to peníze nebo snad ještě
něco hrozivějšího? Nastupuje totalita lidských práv? Totalita přístupu k informacím? Dočkáme se
někdy pravdy?

Na podporu mých argumentů přikládám video odborníka z akademické oblasti a další až
neuvěřitelný příběh o grafenu ve vakcínách.

 

 

Stanův komentář: S odborníkem z akademické oblasti nemám problém, sám jsem ho nedávno
zveřejnil, s videem o zavražděném Andreasu Noackovi je to jiné, zřejmě se jedná o hoax.
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